
تیم پرسپولیس این روزها با تمامی نفرات خود در حال تمرین است و تنها در انتظار 

مشخص شدن وضعیت بوژیدار رادوشوویچ است تا بتواند با آسودگی خاطر خودش 

را برای شروع لیگ برتر و البته فینال لیگ قهرمانان آسیا آماده کند. در این بین دیر 

اضافه شـــدن بازیکنان ملی پوش، نامشخص بودن وضعیت عیسی آل کثیر و بسته 

بودن پنجره نقل و انتقالاتی سرخ ها به دلیل عدم تسویه حساب با برانکو باعث شده که 

گل محمدی تا حدود زیادی نگران وضعیت تیمش باشد و البته استعفای رسول پناه 

از سرپرســـتی باشگاه و معرفی نشـــدن فرد جایگزین مزید بر علت شده که سرخ ها 

سردرگم تر از همیشه کار را ادامه دهند. 

از تمام این موارد که گذر کنیم به موضوع دفاع وسط سرخ ها برمی خوریم که جدایی 

شجاع خلیل زاده تمام برنامه های گل محمدی را برهم زد و پرسپولیسی که پیش از 

لیگ قهرمانان آسیا 7 خرید لیگ برتری اش را انجام داده بود، برای جذب نفر جایگزین 

دچار مشکل شده اند. 

 حاج محمدی گزینه یحیی نیست

چند روزی است که گمانه زنی رسانه ها برای معرفی جایگزین شجاع خلیل زاده آغاز شده 

و اسامی مختلفی برای پوشیدن پیراهن سرخ کاندیدا شده اند که در بین آنها یک نام 

آشنا و البته عجیب و غریب هم دیده می شد. شایعه شد که محمدامین حاج محمدی 

بازیکن اسبق استقلال که در نفت تهران هم سابقه شاگردی گل محمدی را دارد در 

لیست خرید پرسپولیس قرار دارد و با توجه به اینکه او در لیگ نوزدهم به دلیل پارگی رباط 

صلیبی بازی نکرده است، می تواند به عنوان سهمیه آزاد به جمع شاگردان گل محمدی 

اضافه شود اما اینکه کادرفنی سرخ ها راضی شوند بازیکنی را به خدمت بگیرند که 

یک فصل کامل فوتبالی را از دست داده و مصدومیتی از ناحیه رباط صلیبی داشته 

موضوع عجیبی بود که پیگیری های خبرنگار »فرهیختگان« از کادرفنی پرسپولیس 

نشـــان می دهد یحیی هیچ نظری روی این بازیکن ندارد و این موضوع را به اطلاع 

علیپور عضو هیات مدیره باشگاه رسانده است. 

ظاهرا این بازیکن توسط واسطه ها به یحیی معرفی شد و او بعد از جمع آوری اطلاعات 

و همچنین مشورت با دستیارانش خط قرمز روی نام این بازیکن کشیده است. 

 سلیمی فعلا در بن بست

یکی دیگر از مدافعانی که پرسپولیسی ها روی آن نظر مثبت داشته اند ایمان سلیمی 

مدافع کرمانشاهی تیم تراکتور است که در پایان فصل نوزدهم حاضر نشد با سرخ های 

تبریزی ادامه بدهد و با دریافت رضایتنامه اش راهی اروپا شده تا شاید یکی دیگر از 

لژیونرهای فوتبال کشور لقب بگیرد. ظاهرا یحیی روی این مدافع نظر مثبتی دارد و 

باشگاه هم مذاکرات ابتدایی را با این بازیکن انجام داده ولی 2 مشکل وجود داد؛ موضوع 

اول پر بودن لیست لیگ برتری های پرسپولیس است که باشگاه به دنبال راه حلی برای 

پشت سر گذاشتن این مشکل است و بحث دیگر مبلغ بالایی است که این بازیکن از 

سرخ ها درخواست کرده و مذاکرات طرفین را به بن بست رسانده است. باتوجه به اینکه 

این بازیکن آفر اروپایی در دست دارد، حاضر نمی شود با مبالغ پایین پای میز مذاکره 

بنشیند و رقم درخواستی اش به اندازه ای بالا است که به بودجه سرخ ها نمی خورد. 

 فرجی محتمل ترین گزینه

فرشـــاد فرجی، مدافع تیم شهرخودرو گزینه جدیدی است که پرسپولیسی ها قصد 

دارند به صورت جدی مذاکرات را با شهرخودرو برای انتقال این بازیکن که او هم قبلا 

شاگرد گل محمدی بوده، آغاز کنند. شنیده می شود پرسپولیس به باشگاه مشهدی 

پیشنهاد داده که این بازیکن را در قبال یک مهاجم به پرسپولیس بدهند و اگر این 

پیشنهاد توسط شهرخودرویی ها مورد قبول قرار بگیرد سرخ ها می توانند با خروج نام 

یک بازیکن، جای خالی باز کنند و مدافع جدید خود را به خدمت بگیرند. 

 انصاری تا نوروز 1400 نمی رسد

پرسپولیسی ها بعد از پایان لیگ قهرمانان آسیا با 2 بازیکن فصل قبل قطع همکاری 

کردند که یکی از این بازیکن ها محمد انصاری بود که به دلیل مصدومیت از ناحیه 

رباط صلیبی فعلا نمی تواند در میادین حاضر شود. 

انصاری در این مدت که شجاع پرسپولیس را ترک کرده با انتشار مواردی در صفحات 

شخصی اش در فضای مجازی مدعی شده که دویدن را آغاز کرده و می تواند خیلی 

زود به میادین برگردد و همین موضوع باعث شد تا برخی تصور کنند که او به زودی 

آماده بازگشـــت به میادین می شود اما پیگیری های خبرنگار »فرهیختگان« نشان 

می دهد که انصاری باید تا نوروز سال 1400 دوران نقاهت را پشت سر بگذارد و اگر 

خیلی خوب در درمان پیشـــرفت کند در بهترین شرایط اواسط اسفندماه می تواند 

برای تیمش به میدان برود و دانستن این موضوع باعث می شود که روی این گزینه 

سرخ ها قلم قرمز کشیده شود. 

 آل کثیر یا رمضانی؟ 

اگر به هر دلیلی پرسپولیسی ها نتوانند جایگزین شجاع خلیل زاده را در خارج از لیگ 

برتر انتخاب کنند و در نهایت با یک گزینه شاغل در لیگ برتر به توافق برسند باید قطعا 

یکی از خریدهای جدید خود را از لیست خارج کنند و با اینکه خیلی ها معتقدند این 

بازیکن آرمان رمضانی خواهد بود اما شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« نشان می دهد 

که گزینه دیگری نیز برای پرسپولیسی ها وجود دارد. 

 AFC باتوجه به اینکه عیسی آل کثیر با محرومیت 6 ماهه توسط کمیته انضباطی

مواجه شده است، اگر اعتراض جدید سرخ ها بار دیگر هم توسط استیناف کنفدراسیون 

فوتبال آسیا رد شود این امکان وجود دارد که سرخ ها موقتا تا نیم فصل آل کثیر را از 

لیست خود خارج کنند تا با رسیدن بازی ها به هفته پانزدهم و داشتن مجوز جذب 

بازیکن لیگ برتری، بتوانند مجددا این مهاجم گلزن خود را به لیست تیم اضافه کنند. 

البته این کار درصورتی امکان پذیر است که پاسخ استیناف خواهی سرخ ها پیش از 

بسته شدن پنجره نقل و انتقالات کشورمان داده شود و در غیر این صورت باید دید 

کادرفنی چه تصمیمی برای حل این معضل می گیرد. 

  گزارش
آل کثیر و رمضانی گزینه خروج از لیست پرسپولیس، سلیمی و فرجی در لیست خرید

یحییمخالفحاجمحمدیاست،انصاریتاعیدنمیرسد
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جمعه صبح اســـتقلالی ها با خبر آبی پوش شـــدن محمد نادری از خواب بیدار 

شدند تا بعد از همه غم وغصه های این مدت اخیر این خبر همه این نگرانی ها و 

ناراحتی ها را شســـته و با خود ببرد. ازسوی دیگر شجاع خلیل زاده هم از اردوی 

پرسپولیسی ها خداحافظی کرده و راهی قطر شده بود تا این خبر بزم استقلالی ها 

را کامل کند، اما انگار مثل همین سال های اخیر خوشحالی به آبی ها نیامده و 

این هیجان و جشن و سرور آبی دوستان فقط یکی دو روز ادامه داشت، تا اینکه 

در اخبار تکمیلی اعلام شـــد مشکل رضایتنامه محمد نادری بسیار جدی تر از 

این حرف هاســـت، تا جایی که شاید این نقل وانتقال به بن بست بخورد، هرچند 

دوشنبه در »فرهیختگان« نوشتیم که نادری رضایتنامه ندارد و استقلال با علم 

به این قضیه او را جذب کرده و حتی راهکارها و شرایط برای رفع این مشکل را نیز 

عنوان کردیم که احتمالا به خاطر رابطه خوب مدافع سابق پرسپولیس با مدیران 

تیم بلژیکی که باعث شده بود به صورت قرضی از کورتریک بلژیک فصل گذشته 

به جمع پرسپولیسی ها اضافه شده و امسال نیز آبی پوش شود، مشکل رضایتنامه 

نادری حل وفصل شده و موردی برای آبی پوش ماندن او وجود نخواهد داشت. این 

در حالی است که برخی گاف ها و ناهماهنگی های ممکن باعث شد مشکلات 

بعدی پیش بیاید، تا جایی که چه بسا همه چیز طی روزهای آینده کان لم یکن شود. 

یک اظهارنظر عجیب روز گذشته کلی خبرساز شد و فضای رسانه ای با محوریت 

انتقال نادری به اســـتقلال ســـروصدای زیادی به پا کرد. نادر بیات، پدر مهدی 

بیات مالک باشگاه شارلروا و رئیس فدراسیون فوتبال بلژیک که یکی از نزدیکان 

باشگاه کورتریک بلژیک نیز محسوب می شود، روز گذشته در گفت وگویی اعلام 

کرد: »زمانی که قرارداد قرضی نادری با پرسپولیس به پایان رسید، باید به کورتریک 

بلژیک بازمی گشـــت و آنجا خود را معرفی می کرد تا در این رابطه تصمیم  گرفته 

می شـــد. ایشان یک مدیربرنامه ای به نام سعادتی داشتند و عملا ایشان وظیفه 

داشتند برنامه های او را تنظیم کنند. الان با این وضعیت باشگاه کورتریک بلژیک 

می تواند به راحتی شکایت کند. فکر می کنم حدود 200 هزار یورو بابت انتقال 

نادری باید پرداخت شـــود. رضایت باشگاه بلژیکی باید ازطریق مدیربرنامه اش 

ممکن شود و تا اجازه باشگاه بلژیکی و رقم موردنظر گرفته نشود، نادری نمی تواند 

برای استقلال بازی کند و باشگاه بلژیکی می تواند هم از محمد نادری و هم از 

باشگاه استقلال شکایت کند.«

از سویی دیگر در خبری نیز اعلام شد باشگاه کورتریک بلژیک با ارسال نامه ای به 

باشگاه استقلال اعلام کرد تنها یک هفته برای پرداخت مبلغ 200 هزار یورویی 

رضایتنامـــه نادری فرصـــت دارد و درصورت عدم پرداخت این مبلغ کورتریک از 

استقلال به فیفا شکایت خواهد کرد تا درکنار بسته ماندن پنجره استقلالی ها 

و عدم تعیین تکلیف علی کریمی با این باشـــگاه، این موضوع نیز قوز بالا قوزی 

درکنار همه مشکلات این باشگاه محسوب شود. 

 اولین ترکش جنگ قدرت

روز گذشته از جنگ قدرت بر سر صندلی مدیریت در استقلال خبر دادیم و این طور 

نوشـــتیم که استقلالی ها در چهار جبهه و در چهار ضلع قدرت مشغول رایزنی 

برای انتخاب مدیرعامل هستند و این درحالی است که در این اوضاع و 

احوال به نظر می رسد احمد مددی، سرپرست باشگاه کمترین نقش 

را در جریانات و تحولات این باشگاه داشته و سایرین تصمیم گیرنده 

اصلی هستند. در همین اوضاع و احوال ناگهان خبر امضای قرارداد 

محمد نادری با استقلال در خارج از دفتر این باشگاه منتشر شد تا 

شکاف پررنگ بین سرپرست و اعضای هیات مدیره مشخص شده 

و از جانب دیگر محرز شود که مددی به آن صورت در جریانات اخیر 

نقش نداشـــته و حداقل کت تن او نیست، این در حالی است که 

دیگران برای نمایش قدرت در بین طرفداران دست به 

هرکاری می زنند تا بیشتر دیده شوند، هرچند به 

این قیمت که با برخی بی تدبیری ها مشکلات 

بعدی به وجود آمده و دود آن به چشم استقلال 

و هوادارانش برود. ماجرای نادری ظاهرا جدی 

اســـت و از آن می توان به اولین ترکش این 

جنگ قدرت در بدن استقلال یاد کرد. 

 میلیچ مهم تر بود یا نادری؟ 

قبل از اینکه جزئیات اختلاف به وجودآمده 

بین استقلال و باشـــگاه بلژیکی را بررسی 

کنیم، باید به نکاتی اشاره کرد که مشخص 

می کنـــد در این برهه زمانی و با این اوضاع 

اقتصادی و درحالی که استقلال یک دفاع 

چپ کلاســـیک و مطمئن داشت، شاید 

انتخاب و انتقال نادری به این باشـــگاه 

یک اشتباه استراتژیک بزرگ به شمار 

رفته و دردســـرهای بعدی را نیز ایجاد 

کند. در این خصـــوص اولین ابهام 

 از آنجایی به وجود آمد که چطور وقتی اســـتقلال یک مدافع چپ تمام عیار و در 

حد و اندازه های هروویه میلیچ کروات را داشت که توانسته بود در رقابت های مرحله 

گروهی لیگ قهرمانان آسیا عملکرد مطلوبی را از خود ارائه داده و درمجموع فصل 

گذشته را با نمره قبولی به پایان برساند، براساس کدام عقل سلیمی مقرر شد تا 

محمد نادری در همین پست استقلالی شود؟ بنابراین تا زمانی که شرایط میلیچ 

که با استقلال قرارداد دوساله داشته و در انتظار تماس آبی ها برای بازگشت به 

تهران بود، با این باشگاه در هاله ای از ابهام قرار داشته و تکلیف ادامه همکاری 

او مشخص نبود، به نوعی رفتن سراغ نادری بی تدبیری بود و اشتباه بزرگ 

زمانی اتفاق افتـــاد که بدون درنظر گرفتن عواقب امضای قرارداد 

بدون گرفتن رضایتنامه، آقایان این نقل وانتقال را رسانه ای کرده 

و مثل فاتحان جنگ با غنایم خود عکس یادگاری هم گرفتند. 

درواقع به نظر می رسد استقلال ابتدا باید تکلیف قرارداد میلیچ 

به منظور ماندن یا رفتن را مشـــخص می کرد و سپس پیگیر 

نادری می شـــد و درحالی که یکی از بهترین های این باشگاه 

در فصل گذشته منتظر تماس باشگاه بود، مسئولان آن به سراغ 

هم پستی وی رفته و اتفاقات بعدی را رقم زدند. درواقع سوال بزرگ 

این اســـت که چطور در این باشگاه حتی یک آدم 

فوتبالی وجود نداشته که به مدیران استقلال 

بگوید وقتی یکی از بهترین چپ های فوتبال 

ایران همچنان با این باشـــگاه پرطرفدار 

قرارداد دارد و سایر تیم ها آرزوی داشتن 

بازیکن باکیفیتی مثل میلیچ را دارند 

و فقـــط به خاطر قانـــون عدم جذب 

بازیکن و مربی خارجی نمی توانند از 

وی بهره مند شوند، مدیران استقلال 

به سراغ یک بازیکن جنجالی )از این 

جهت که از رقیب اصلی آبی پوشان به 

این تیم پیوسته( رفته اند، درحالی که 

در این مدت میلیـــچ به اندازه کافی 

چراغ ســـبز نشـــان داده و مورد اقبال 

هواداران قرار دارد. 

 ابهامات رضایتنامه نادری

نکتـــه بعدی اینکه نـــادری درحالی راهی 

استقلال شد که رضایتنامه نداشت و آقایان 

با اعلام زودهنگام این نقل وانتقال به نوعی از هول حلیم در دیگ افتاده و بدون 

تعیین تکلیـــف رضایتنامه این بازیکن از دیدگاه خود کار را یک ســـره و درعمل 

پیچیده و پرابهام کردند. بنابراین ســـوال بعدی اینجـــا به وجود می آید که آیا 

بهتر نبود به جای گرفتن عکس یادگاری با این مدافع چپ و رســـانه ای کردن 

این نقل وانتقال، ابتدا مشکل رضایتنامه او را حل می کردند و سپس اقدامات 

بعدی را انجام می دادند؟ 

در این بین گاف بزرگ زمانی مشـــخص می شود و از باشگاه بیرون می زند که 

باشگاه بلژیکی تا قبل از قرارداد نادری با استقلال به نوعی التماس می کرد تا 

یک باشـــگاه دومی پیدا شود تا پول رضایتنامه نادری را با کمترین مبلغ صادر 

کند، اما با اطلاع از کار غیراصولی اســـتقلال و بسته شدن قرارداد و رسانه ای 

شدن آن با نامه ای به باشگاه استقلال ابتدا رقم بسیار سنگین تر از 200 هزار 

دلار را برای رضایتنامه نادری درخواســـت کرده و ســـپس در ادامه این رقم را به 

400 هزار و درنهایت تا 200 هزار دلار کاهش می دهد. 

 باشگاه استقلال: برای یک فصل پول رضایتنامه نمی دهیم

در ادامه و بعد از نامه باشگاه بلژیکی برای استقلال، تازه دردسر های اصلی آغاز 

شده و آبی ها احساس می کنند کلاه بزرگی بر سرشان رفته، چون درکنار مبلغی 

که باید به نادری بدهند )برخی منابع مدعی قرارداد 8 میلیاردی اســـتقلال با 

نادری هستند( باید حدود 6 میلیارد تومان نیز به باشگاه کورتریک بلژیک پرداخت 

کنند. طبق اخباری که »فرهیختگان« کسب کرده، مدیران استقلال حالا کمی 

جـــا زده و به نادری اعلام کرده اند برای یک فصل حاضر نیســـتند چنین رقمی 

برای رضایتنامه او پرداخت کنند و اگر انتقال برای یک قرارداد سه ســـاله امضا 

شود، قضیه فرق خواهد کرد و می توانند با گرفتن یک تخفیف بیشتر رضایتنامه 

او را بگیرند، اما این عدد برای یک فصل برای استقلال بسیار گران تمام شده و 

نادری را تا حد و اندازه های شیخ دیاباته ازلحاظ قرارداد مالی بالا برده و مشکلات 

بعدی را به وجود خواهد آورد. 

نکته قابل توجه اینکه باشگاه استقلال تا لحظه تنظیم این گزارش زیر بار پرداخت 

رضایتنامه برای جذب یک ســـاله نادری نرفته، اما از آنجاکه تقریبا آبرو و اعتبار 

هیات مدیره با کنسل شدن این قرارداد در خطر است، شاید طی روزهای آینده 

اتفاقاتی بیفتد که به قول معروف از نگاه آنها نه سیخ بسوزد و نه کباب، اما درعمل 

پول زیادی برای همین انتقال یک فصله از جانب آبی ها خرج شود. 

درنهایت اینکه به عنوان سوال پایانی این موضوع مورد پرسش قرار می گیرد که آیا 

بهتر نبود با این رقمی که می خواهد صرف خرید نادری شود، کارهای مربوط به 

تسویه حساب دیاباته و میلیچ و پرداخت درصدی از پیش قرارداد بازیکنان برای 

فصل جدید انجام می شد تا نگرانی ها از این بابت کاهش پیدا کند؟  

این شـــاید اولین بار نیست که یک 

باشگاه معتبر ایرانی اقدام به استخدام 

یک بازیکن می کند، مدیرانش با او 

عکس یادگاری می گیرند و خبر را در 

موجی عظیم در بوق و کرنا کرده و خلاصه هواداران را امیدوار می کنند و سپس ناگهان 

همه متوجه می شوند که این بازیکن هنوز مشکل قراردادی دارد، رضایتنامه اش 

صادر نشده و یا بدهی یا طلبی دارد. قطعا آخرین بار هم نخواهد بود، مادامی که 

افراد کارنابلد بر مسند قدرت در فوتبال باشگاهی و ملی باشند و نخواهند جای خود 

را به اهالی فوتبال بدهند.  چند روز قبل بود که مســـئولان استقلال بعد از توافق 

کامل با محمد نادری، هافبک پیشین پرسپولیس با او قرارداد همکاری امضا کردند 

و عکس پیوستنش به تیم خود را نیز رونمایی کردند. مسئولان استقلال اعلام کردند 

رضایتنامه را از باشگاه بلژیکی دریافت کرده اند اما مشخص شده که تا لحظه تنظیم 

این خبر چنین اتفاقی رخ نداده است.  ظاهرا مسئولان باشگاه کورتریک برای صدور 

رضایتنامه مدافع جوان خود به استقلال خواهان دریافت مبلغی شده اند. از سوی 

دیگر مذاکرات مسئولان استقلال با مدیران باشگاه بلژیکی ادامه دارد تا بتوانند با 

پرداخت کمترین مبلغ این رضایت را بگیرند اما تا این لحظه این امر صورت نگرفته 

اســـت. نادری به خاطر اینکه از پرسپولیس به استقلال ملحق شده، طی روزهای 

گذشته انتقادهای زیادی را از سوی پیشکسوتان و هواداران تیم سرخ پوش تهرانی 

متحمل شده اما حالا به نظر می رسد انتقالش به جمع آبی پوشان نیز هنوز قطعی 

نشـــده است.  در همین راستا با کائن فرانس، خبرنگار ورزشی گازت فان آنتفرپن 

بلژیک هم صحبت شدیم تا شاید او به عنوان یکی از بانفوذترین خبرنگاران حوزه 

ورزش و فوتبال بلژیک از این فضای ابهام آلود پرده بردارد. البته پیش از این با باشگاه 

کورتریک تماس گرفتیم اما پاسخگو نبودند. فرانس در این خصوص به »فرهیختگان« 

گفت: »به آنها حق می دهم، دلیلی ندارد از مسائل محرمانه قرارداد بازیکن خود به 

شما توضیحی بدهند.« از او پرسیدیم باشگاه استقلال ادعا می کند با نادری قرارداد 

بسته و رضایتنامه اش را هم خواهد گرفت و شایعه درخواست مبلغی اضافی از طرف 

کورتریک، مساله محرمانه نیست. وی نیز این گونه پاسخ داد: »نه این محرمانه نیست 

اما خودتان می گویید، شایعه، خبری که از طرف ایرانی درست شده باشد، موضع 

باشگاه کورتریک نیست که بخواهد درباره آن توضیح بدهد.«  خبرنگار بلژیکی در 

پاسخ به اینکه چقدر از این ماجرا اطلاع دارد، تصریح کرد: »اگر رضایتنامه از سوی 

بلژیک صادر شده باشد، رسانه ای می شد، 

وقتی من چنین چیزی را دریافت نکرده ام و 

باشگاه هیچ نکته ای روی وب سایتش منتشر 

نکرده، یعنی صادر نشـــده است. از دید من 

باشگاه سکوت کرده، چون می خواهد ببیند 

طرف ایرانی چه برخوردی خواهد داشت و اگر 

طرف ایرانی حتی ناخواسته مرتکب بی قانونی 

شود، حتما شکایت خواهد کرد. اگر نادری بازی کند قبل از آنکه رضایتنامه صادر 

شده باشد، کار برای طرف ایرانی سخت خواهد شد. به نظر من منطقی است که 

طرف ایرانی درخواست استعلام کند و به صورت رسمی از باشگاه بلژیکی بخواهد در 

این خصوص توضیح شفاف بدهد.«  در پایان از وی درباره شناختش از ایرانی هایی 

که در بلژیک بازی می کنند، پرسیدیم که پاسخ داد: »اول این را بگویم که بیش از 

بازیکنان ایرانی، دلالان فوتبال ایران را به خوبی می شناسم و معتقدم قسمت اعظم 

مشکلاتی که برای فوتبال کشورهای آسیایی پیش می آید، تقصیر همین دلالانی 

است که رسمی نیستند اما تصمیم نهایی را می گیرند. بازیکنان ایرانی در فوتبال 

بلژیک خوب ظاهر شده اند و این روند می تواند ادامه داشته باشد.« 

ورزش
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@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

گزارش »فرهیختگان« از گاف مدیران استقلال در جذب مدافع پرسپولیس که شاید منتفی شود

پولرضایتنامهنادریرامیدهند،امابرایقراردادسهساله!
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باشگاه کورتریک: صحبت نمی کنیم، منتظر بیانیه ما باشید

پیش از گفت وگو با این خبرنگار بلژیکی با روابط عمومی باشگاه کورتریک تماس گرفتیم تا موضع این باشگاه در قبال ماجرای رخ داده را بدانیم اما مسئولان 

روابط عمومی این باشگاه تاکید کردند که درباره قرارداد نادری با استقلال صحبتی با رسانه ها انجام نمی دهند اما تاکید کردند که به زودی بیانیه ای در این 

خصوص منتشر خواهند کرد. 

خبرنگار فان آنتفرپن بلژیک در گفت وگو با »فرهیختگان«: مشکل آسیایی ها دلالان هستند

کورتریکسکوتکردهومنتظررفتاراستقلالاست


